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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

 

PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi 24 iulie 2024 în cadrul ședinței ordinare a Consiliului 

Local al municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului 

municipiului Huşi nr.609 din 18.07.2024 
 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.609 din 18.07.2024  a fost convocat   în  

ședință  ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  24 iulie  2024 , ora  15,00.      

Conform Dispoziției de convocare lucrările ședinței ordinare   din  data de 24 iulie  2024  se 

desfășoară la camera nr.230 din Primăria municipiului Huși. 

           La şedinţa participă:  viceprimarul  municipiului Husi – jr.Ciupilan Valeriu Ioan  , jr.Monica 

Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă: jr.Filote  Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala,  

ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica, jr.Irina Filote - șef  Serviciu  Administrație 

Publică Locală, ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene, ing.Dumăscu 

Emanoel - șef Serviciu Tehnic,ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ing.Calinescu Teodora – director 

executiv Directia de Asistenta Sociala Husi, jr.Nastase Aniondra - Directia de Asistenta Sociala Husi, 

 ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul Proiectelor Europene, d-na 

Micnea Mariana- consilier in cadrul Serviciului Managementul Proiectelor Europene , ec.Zaharia 

Costel – Comp.administrarea dom.public si privat, ing.Popa Neculai – administrator SC 

Ecosalubrizare Prest SRL Husi,dl.Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Huși. 

          La ședința CL Husi din  24 iulie  2024  a participat reprez.presa locală utilizând o platformă 

online de videoconferință. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  18.07.2024  a 

Dispozitiei nr.609 din 18.07.2024. 

         Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu face prezența constatând că din totalul de 

18 consilieri în funcție sunt prezenţi la şedinţa un număr de  17 consilieri locali, din care: 

▪ 3 consilieri locali  sunt   prezenti la sedinta   folosind o platforma online de 

videconferinta( domnul Cocuz Adrian, Domnul Matei Ionel, doamna Mardari 

Gianina).  

▪  14 consilieri locali sunt  prezenti fizic la sediul Primăriei mun. Huși, camera nr.20. 

 1 consilier Romila Claudiu absentează momentan,urmeaza sa se conecteze la 

platforma online de videconferinta. 

 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Se constată că şedinţa este legal 

constituită. 

 

            Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile (mai 2024 , iunie 2024, iulie 2024) a fost ales  
doamna  consilier local  PATRAȘCU LUIZA. 
 
 
__________________________________ 
*domnul consilier local Romila Claudiu – vezi pag.nr. 23 din pv.sed.CL Husi din 24.07.2024 
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          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Pentru inceput  supun aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   18 iunie 2024. 

              Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu întreabă dacă sunt modificări sau 

completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței extraordinare 

a Consiliului Local al municipiului Huși din  18 iunie  2024 ? Nefiind nici un fel de 

obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  

ședinței  extraordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 18 iunie  2024 .Cine este 

pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Procesul  verbal încheiat în 

cadrul ședinței  extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  18 iunie 

2024   a fost adoptat  cu  17  voturi pentru). 

 

2. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   26  iunie 2024. 

              Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu întreabă dacă sunt modificări sau 

completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței ordinare a 

Consiliului Local al municipiului Huși din  26  iunie  2024 ? Nefiind nici un fel de obiectiuni 

sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  ședinței  

ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 26 iunie  2024 .Cine este pentru), 

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   
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             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Procesul  verbal încheiat în 

cadrul ședinței  ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  26  iunie 2024   a 

fost adoptat  cu  17  voturi pentru). 

 

                Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Va multumesc!Avand in vedere ca 

este desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul doamnei consilier local Patrașcu 

Luiza. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Buna  ziua !  Ordinea de zi 

v-a fost comunicata,  sedinta CL Husi   de  astazi  24 iulie  2024    are inscrise  pe ordinea de 

zi  un numar de 29  puncte, punctul Diverse. De asemenea există și 3(trei) Proiecte de 

hotarare inscrise suplimentar pe ordinea de zi: 

           I.Proiect de hotarare nr.331 din 23.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 77471  în 2 loturi distincte, 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric.2- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

           II.Proiect de hotarare nr.332  din 23.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind  acordarea unui aviz de principiu pentru  Planul de conformare in vederea obtinerii 

Autorizatiei sanitare de functionare a Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian “ Husi - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

           III. Proiect de hotarare nr.333 din 24.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind  actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul   "Modernizare  prin 

asfaltare străzi de interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui "- inițiator primarul 

municipiului Huși. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  :  Supun la vot ordinea de zi 

completata.  Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.    

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza: Ordinea de zi 

completată   a fost aprobata  cu  17 voturi pentru). 

            

    Ordinea de zi are urmatorul continut :  

 
1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de  18 iunie 2024. 

 

2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși 

din data de  26  iunie 2024. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.311 din 17.07.2024 privind completarea inventarului bunurilor mobile 

care aparțin domeniului privat al municipiului Huși- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.304 din 17.07.2024 privind aprobarea concesionării directe a terenului 

in  suprafaţa de 21 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat in proprietatea 

Municipiului Husi, situat pe strada  A.I.Cuza, nr.8U  - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.305 din 17.07.2024 privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren 

cu nr.cadastral 80739 în 2 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al Municipiului 

Husi, situat in Cartier Dric 2- inițiator primarul municipiului Huși. 
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6. Proiect de hotărâre nr.306 din 17.07.2024 privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren 

cu nr.cadastral 79673  în 2 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al Municipiului 

Husi, situat in Cartier Dric 2 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.308 din 17.07.2024 privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren 

cu nr.cadastral 79570 în 3 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al Municipiului 

Husi, situat in Cartier Dric 3- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.307 din 17.07.2024 privind aprobarea concesionării directe a unei  

suprafeţe de teren de 164 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat in 

proprietatea Municipiului Husi, situat pe strada  Calea Basarabiei, nr.91B - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.313 din 18.07.2024 privind aprobarea concesionării directe a unei  

suprafeţe de teren de 277 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat in 

proprietatea Municipiului Husi, situat pe strada  Sf.Dumitru, nr.10 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.309 din 17.07.2024 privind aprobarea alipirii imobilului- teren  cu nr. 

cadastral 80169, in suprafata de 300 mp cu imobilul-teren cu nr.cadastral 80170, in suprafata 

de 300 mp, terenuri  apartinand domeniului privat al municipiului Husi, situate in Cartier Dric 

3- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.310 din 17.07.2024 privind  aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023  si 

Hotararea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre dnul Bugeac Ciprian , titular al  

contractului de inchiriere nr.11270 din 10.05.2018 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.312 din 17.07.2024 privind aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, catre 

dnul  Bubulac Nelu  , titular al  contractului de inchiriere nr.21894 din 12.09.2005 - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.314  din 18.07.2024 privind  alocarea sumei de  107.727,81 lei  cu  

TVA inclus pentru executarea instalatiei de canalizare pluviala pe strada Fdt. Bariera Pascal 

din municipiul Husi - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.326   din 18.07.2024 privind actualizarea bugetului pe anul 2024 a 

proiectului “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” SMIS 153167 finanțat în 

cadrul POR 2014-2020,in scopul finalizarii acestuia din fonduri proprii pana cel tarziu la data 

de 31.12.2024 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.327 din 18.07.2024 privind  aprobarea tarifelor pentru capturare si 

îngrijire caini fără stăpan , din municipiul Huși începand cu 01.07.2024 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

16. Proiect de hotărâre nr.328 din 18.07.2024 privind  aprobarea cuantumului    tarifelor 

actualizate  utilizate de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST  S.R.L. HUSI pentru prestarea 

serviciilor de salubrizare pe raza municipiului Husi  incepand cu data de 01.07.2024 - inițiator 

primarul municipiului Huși. 
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17. Proiect de hotărâre nr.323 din 18.07.2024  privind aprobarea executiei bugetului local,  

bugetului  institutiilor  publice finantate integral sau partial din venituri proprii si subventii si 

bugetului creditelor interne incheiata la data de 30.06.2024- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

18. Proiect de hotărâre nr. 315 din 18.07.2024  privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 - 

2025 pentru obiectivul de investitii “Modernizare si eficientizare iluminat public in Municipiul 

Husi, Jud.Vaslui-etapa a II-a”.- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

19. Proiect de hotărâre nr. 316 din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 - 

2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul Cimitirului Ortodox 

„Sf.Toma” din   Municipiul Huși, județul Vaslui››- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

20. Proiect de hotărâre nr. 317 din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2022 – 

2024 pentru obiectivul „Regenerare Cartier Corni din Municipiul Husi prin realizare/dotare 

infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare spatii publice urbane-  

SMIS 2014+:125731”- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

21. Proiect de hotărâre nr. 318 din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acţiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huşi, pentru perioada 2020-2024 

pentru obiectivul  “Reabilitarea, modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale pentru 

Corp clădire C1 al Colegiului Agricol “Dimitrie Cantemir” Huşi, a cărui finanţare este 

accesată în cadrul  Programului Operaţional  Regional 2014 – 2020 , Axa Prioritară 10 

Îmbunătăţirea infrastructurii educaţionale, prioritate de investiţii 10.1 investiţiile în educaţie , 

şi formare,  inclusiv  în formare profesională, pentru dobândirea de competenţe şi învăţare pe 

tot parcursul vieţii prin  dezvoltarea infrastructurilor de educaţie şi formare , obiectiv specific  

10.2 Creşterea gradului de participare la învăţământul profesional şi  tehnic şi învăţare pe tot 

parcursul vieţii – cod SMIS 122165- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.319  din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 - 

2025 pentru obiectivul de investitii “Documentatii tehnice in vederea accesarii unei finantati  

nerambursabile pentru realizarea unui Parc de Panouri Fotovoltaice in Municipiul Husi » - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.320  din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2024 - 

2025 “Program reparatii strazi in Municipilul Husi, Jud.Vaslui”- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.321  din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2022 - 

2024 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” – Cod SMIS 153167- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.322   din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2023 – 

2025 pentru obiectivul Proiect „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente 

digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din municipiul Huși” 

cod F-PNRR-Dotari-2023-1191 - inițiator primarul municipiului Huși. 
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26. Proiect de hotărâre nr.324  din 18.07.2024  privind rectificarea bugetului local etapa iulie 

2024 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.325   din 18.07.2024  privind rectificarea bugetului de venituri si 

cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din venituri proprii   - etapa iulie  

2024 ,  inițiator primarul municipiului Huși. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.329   din 18.07.2024  privind modificarea organigramei si a statului de 

functii al personalului din cadrul Directiei de Asistenta Sociala a municipiului Husi inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.330   din 18.07.2024 privind  alocarea sumei de  69.006,50  lei cu TVA 

inclus  in vederea realizarii imprejmuirii obiectivelor Gradinita nr.9 si Centrul de recuperare 

Medicala pentru Adulti si Copii , situate in str.Toma Kisacov, nr.1 inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

30. I.Proiect de hotarare nr.331 din 23.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) privind 

aprobarea dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 77471  în 2 loturi distincte, teren 

apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric.2- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

         31.II.Proiect de hotarare nr.332  din 23.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind  acordarea unui aviz de principiu pentru  Planul de conformare in vederea obtinerii 

Autorizatiei sanitare de functionare a Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian “ Husi - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

        32.III. Proiect de hotarare nr.333 din 24.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind  actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul   "Modernizare  prin 

asfaltare străzi de interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui "- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

          Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  solicita comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise  pe ordinea de zi a 

sedintei CL din  24 iulie  2024 , daca se poate?!   

          Domnul consilier Focia Alexandru  :  Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, 

pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti -  exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ -  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Blănariu Victor  : Din partea Comisiei  pentru amenajarea 

teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea 

lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare.        

            Doamna consilier Patrașcu Luiza  : Din partea Comisiei  de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe - exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare.      

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  pentru învăţământ, 

culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie - 

exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare.   
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          Doamna consilier Patrașcu Luiza  : Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, 

fond funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele 

de hotarare. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.311 din 17.07.2024 privind completarea inventarului 

bunurilor mobile care aparțin domeniului privat al municipiului Huși- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare.     

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

                    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 
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18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

4. Proiect de hotărâre nr.304 din 17.07.2024 privind aprobarea concesionării directe 

a terenului in  suprafaţa de 21 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului 

Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat pe strada  A.I.Cuza, nr.8U  - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 
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17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

5. Proiect de hotărâre nr.305 din 17.07.2024 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 80739 în 2 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 
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18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.306 din 17.07.2024 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 79673  în 2 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2 - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, spuneti , va rog!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Vad ca acest teren a fost dat in 2008, atribuit 

in 2008, si nu am vazut atasat nici un document din care sa rezulte ca a fost eliberata 

autorizatie de constructie sau exista vreo constructie, si care ar fi stadiul ? 

       Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da, doamna consilier Popa, pot sa va raspund, 

in 2010 exista un certificat de urbanism, in 2012 un certificat de urbanism, AC nr.98 din 

17.08.2012, am toate documentele aici. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, dar de ce nu le-ati atasat aici? Asa, ca sa 

pierdem timp?! Dar asa mi se pare normal. 

        Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Imi cer scuze! 
        Domnul consilier Bobârnat Radu: Are autorizatie de construire eliberata de Primarie? 

        Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 
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10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

7. Proiect de hotărâre nr.308 din 17.07.2024 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 79570 în 3 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

8. Proiect de hotărâre nr.307 din 17.07.2024 privind aprobarea concesionării directe 

a unei  suprafeţe de teren de 164 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului 

Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat pe strada  Calea Basarabiei, 

nr.91B - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza: Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa!?  

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Se propune concesionarea directa a unei 

suprafete de teren de 164 mp , teren situat  pe strada Calea Basarabiei,dar terenul care a fost 

inchiriat initial de persoana respectiva, era de doar 50 mp, plus un contract de inchiriere 

incheiat cu SC Vidisamp SA, pe care s-au construit 2 garaje, sau un garaj, in fine,nu asta are 

importanta, din schita cadastrala rezulta ca acel garaj are 50 mp, si nu inteleg de ce se 

atribuie, se propune concesionarea directa a suprafetei de 164 mp, in conditiile in care 116 

mp sunt in plus față de suprafata care a fost inchiriata initial. In acest sens, eu as propune ca 

atribuirea directa sa se faca numai pentru suprafata de 50 mp, cat a fost inchiriata initial, si 

cat este si constructia aferenta, iar diferenta sa se scoata la licitatie. O sa concesioneze tot  

dumnealui, dar la licitatie in conditiile prevazute de lege, sau altcineva, si se mai pot construi  

cateva garaje. Un alt aspect pe care l-am sesizat este faptul ca, se propune o redeventa de 

1462 lei/mp , cu valorile aprobate, nu stiu unde, pentru anul ….,asa, in inventarul domeniului 

privat acest mijloc, acest teren este in inregistrat la 39.360 lei, iar redeventa aferenta ar fi de 

1574 lei , nu 1462 lei, atata timp cat avem inventarul, si valoarea de inventar este mai 

mare,cred ca trebuie tinut cont de valoarea de inventar a acelui teren. Propunerea mea este ca 

aceasta concesiune sa se acorde in mod direct pentru suprafata de 50 mp, diferenta de 116 mp 

sa fie concesionata prin licitatie publica, conform prevederilor legale, iar redeventa sa 

porneasca  de la 1574 lei, cat  revine din valoarea de inventar a terenului respectiv. 
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         Domnul consilier Focia Alexandru : Numai putin, doamna presedinte,  se poate 

concesiona, atata timp cat Cartea Funciara este pe toata suprafata imobilului, se poate 

concesiona partial, doar anumita suprafata, daca nu are Carte Funciara? 

         Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Ar trebui ca toata suprafata sa fie 

concesionata. 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Exact! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Ar trebui dezmembrat. 

          Domnul consilier Focia Alexandru: In acest conditii, nu putem sa votam sa 

concesionam numai 50 mp. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa amanam votarea proiectului de hotarare. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: Dar omul are 

acolo niste constructii…… 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Sa ne detalieze cineva situatia, sa stim exact! 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi:….cetateanul 

respectiv sta demult in situatia asta, incercam sa indreptam niste lucruri. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu am zis ca nu ar avea dreptul, dar trebuie  urmam 

niste pasi legali. Daca a avut 50 mp in contractul de inchiriere, de ce ii dam 164 mp? 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Asa solicita 

in cerere, este dorinta lui. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Bun, este dorinta lui, dar legal el poate sa obtina 50 

mp sau cat a avut, prin concesiune directa, restul prin licitatie publica. Este adevarat ca nu se 

poate vota acum propunerea d-nei consilier Popa, pentru ca trebuie dezmembrare, si trebuie 

facute si celelalte documente pentru licitatie publica, cu Comisie, cu tot. Se poate supune la 

vot fie amanarea, fie  proiectul dvs.  

          Domnul consilier Focia Alexandru: Domnule Ailenei, poate cunoasteti situatia de 

acolo, ati fost la fata locului, este un singur trup de proprietate? 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da, este unul singur. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Nu mai poate 

veni altcineva acolo. 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Asta este si ideea, deci nu mai poate veni altcineva 

acolo. 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Terenul este deja imprejmuit , 164 mp. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta este altceva,terenul acesta a fost 

inregistrat in domeniul privat in anul 2022, dar pana atunci nu a fost inregistrat in domeniul 

privat. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Atunci l-am 

identificat si noi, l-am introdus in domeniul privat, asta este!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Noi ne adaptam unor lucruri facute abuziv. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Indreptam 

niste lucruri facute la un moment dat. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, dar daca tot vrem sa le indreptam, sa o 

facem in favoarea si in interesul comunitatii,da? Nu spun sa nu il concesionam,ok, dar haideti 

sa respectam si prevederile legale. Asta este propunerea mea. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Am inteles, supun la vot 

proiectul de hotarare, amendamentul propus de doamna consilier Popa Cătălina Eugenia nu 

poate fi supus acum la vot.  

          Domnul consilier Focia Alexandru: Amendamentul “cu pretul”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „ Cu pretul”, da, poate fi supus la vot. 

           Domnul consilier Focia Alexandru: Sa ne explice cineva ce este si cu “pretul”propus 

de doamna consilier Popa! 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: Redeventa, la ce ati raportat-o. 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Nu stiu sa va spun.   

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Huși: Dar cine a 

intocmit materialul de sedinta? 
          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Domnul Mircea Claudiu. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Este raportat 

la hotararile consiliului local din urma, doar nu a scos valorile “din burta”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In orice caz , s-a raportat la studiu de piata, 

valorile de circulatie din 2023, care sunt mai mici decat valoarea de inventar . Da, la  asta este 

raportat. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 
6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 10 

voturi pentru), 7 abținere)– consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, Țocu Cătălin. 

Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, exista majoritate. 
Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Majoritate absoluta, 10 consilieri. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Supuneti la vot si amendamentul propus de doamna 

consilier Popa Cătălina Eugenia, pentru ca asa este corect. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza: Supun la vot 

“amendamentul” propus de doamna consilier Popa Cătălina Eugenia.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Amendamentul” vizeaza numai redeventa? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, amendamentul vizeaza numai redeventa, exact! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Amendamentul” nu vizeaza si partea juridica 

referitor la teren, corect? Am inteles. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 
6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea/amendamentul 

( vizeaza numai redeventa) nu a fost aprobat,   6 voturi pentru)– consilieri locali: Aghiorghiesei 

Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 11 

voturi abținere). 

 

9. Proiect de hotărâre nr.313 din 18.07.2024 privind aprobarea concesionării 

directe a unei  suprafeţe de teren de 277 mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat pe strada  

Sf.Dumitru, nr.10 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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▪  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 
          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

                    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

10. Proiect de hotărâre nr.309 din 17.07.2024 privind aprobarea alipirii imobilului- 

teren  cu nr. cadastral 80169, in suprafata de 300 mp cu imobilul-teren cu 

nr.cadastral 80170, in suprafata de 300 mp, terenuri  apartinand domeniului privat 

al municipiului Husi, situate in Cartier Dric 3- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Referitor, nu neaparat la acest proiect de 

hotarare, la o problema pe care am ridicat-o mai demult, legata de alipirea unui teren, tot din 

Cartierul Dric.3, in 25 aprilie am ridicat acea problema, o persoana State Irinel, pe str.Tudor 

Arghezi nr.2, care nu reuseste sa intre in posesia autorizatiei de constructive, sau sa isi 

termine constructia de realizat in proportie de “70 si ceva %” , pentru faptul ca s-a facut o 

eroare in momentul in care s-a facut dezmembrarea terenului. S-a discutat acea problema, 

Executivul si-a asumat faptul ca este o eroare, s-a comis o eroare la momentul respectiv cand 

s-a facut dezmembrarea,si urma sa se remedieze. M-a sunat din nou persoana respectiva si 

mi-a spus ca nici pomeneala de asa ceva, ca a vorbit cu dvs.( domnul Ailenei) si ati spus ca 

ati uitat. 

         Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Eu am fost in concediu medical vreo 2 luni 

de zile, doamna consilier. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, dar este vorba totusi de 2 luni de zile!? 

         Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Spuneti-i  persoanei respective sa vina maine 

sa ma caute, sunt in Primarie, si o sa vad despre ce este vorba, da? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, dar de ce se intarzie atat de mult, eu va 

intreb pentru ca vad ca la unii se rezolva foarte repede, si la altii foarte tarziu. Maine o sa 

trimit persoana la dvs.! 

        Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da,da. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Daca nu mai sunt discutii, 

supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
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16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

11. Proiect de hotărâre nr.310 din 17.07.2024 privind  aprobarea  vânzării unei 

locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea 

Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local 

nr.191 din 27.04.2023  si Hotararea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre 

dnul Bugeac Ciprian , titular al  contractului de inchiriere nr.11270 din 10.05.2018 

- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, spuneti doamna consilier Popa?!      

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vad ca persoana care solicita cumpararea 

acestui apartament, inainte de a primit apartamentul, locuia pe str.Sf.Gheorghe, bl.17,sc.A, 

este o persoana necasatorita, din cate am inteles eu, in anul 2023 si-a schimbat actul de 

identitate, si figureaza la aceeasi adresa. Intrebarea mea este, persoana respectiva  locuieste 

sau nu locuieste in acest apartament, poate nu are nevoie, a beneficiat de conditiile necesare, 

a intrat in posesia apartamentului, acum vrea sa il si cumpere, si poate sunt altii care totusi au 

nevoie de apartamentele de la ANL!? Aveti garantia ca persoana locuieste la adresa 

respectiva? De pe actul de identitate nu rezulta ca persoana locuieste in acel apartament. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Nu pot sa va 

spun ca locuieste, dar are achitate datoriile la zi, nu are restante. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, inteleg, sunt multi care fac asta, dar care 

sunt plecati si prin strainatate. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Intamplator cunosc persoana asta, locuia mimpreuna cu 

parintii, iar acum probabil locuieste …. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Tot cu parintii. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:…dar nu avea obligatia sa isi modifice adresa de 

domiciliu. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Eu cred ca avea obligatia,  de vreme ce a luat o 

locuinta ANL, cu multi ani in urma, si nu si-a mutat domiciliul acolo. El a locuit vreodata 

acolo sau locuieste la ora actuala? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta ma intreb si eu!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Acum vrea sa il cumpare, dar cum il cumperi daca  

tu nu ti-ai mutat domiciliul acolo? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Daca ne uitam in Regulament, nu exista o conditie 

necesara de felul acesta. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu este o conditie necesara, dar... 
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         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este o chestiune de principiu , locuintele 

acestea s-au facut pentru a ajuta niste tineri, poate unii nici nu au nevoie, dar au intrat in 

posesia acelor locuinte. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Doamna 

consilier,va pot spune ca domnul Bugeac locuieste acolo, m-am intalnit cu el de curand si…. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Si de ce nu si-a mutat domiciliul acolo? 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Nu stiu asta, 

nu am de unde sa stiu. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Unde lucreaza domnul respectiv? 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Domnul 

lucreaza la ANIF. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Unde? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Agentia Nationala de Imbunatatiri Funciare. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Da, asa este, 

domnul a locuit “pe varianta”( str.Sf.Gheorghe) cu parintii, dar de multi ani sta la ANL, de 

foarte multi ani, nu de 2-3 ani incoace. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu a facut minima diligenta ca sa-si mute 

domiciliul. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: O sa-i 

transmit sa-si faca domiciliul la locuinta ANL, daca domiciliul este problema. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Deocamdata o sa ne abținem. Cand o sa-si mute 

domiciliul la ANL, atunci mai discutam. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Daca nu mai sunt discutii, 

supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 
6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta - - X 
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17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
        Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Proiectul de hotarare nu a trecut, nu a 

intrunit numarul de voturi necesar (majoritatea calificată de 2/3 din numărul  consilierilor locali  în 

funcţie). S-au  exprimat  11  voturi  pentru),6 abținere) – consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

12. Proiect de hotărâre nr.312 din 17.07.2024 privind aprobarea  vânzării unei locuinte 

tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea 

Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local 

nr.191 din 27.04.2023, catre dnul  Bubulac Nelu  , titular al  contractului de 

inchiriere nr.21894 din 12.09.2005 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
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16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

13. Proiect de hotărâre nr.314  din 18.07.2024 privind  alocarea sumei de  107.727,81 

lei  cu  TVA inclus pentru executarea instalatiei de canalizare pluviala pe strada 

Fdt. Bariera Pascal din municipiul Husi - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
absent* 

(incearca sa se conecteze la   

platforma online de videoconferinta) 
16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 
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18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). 

 

14. Proiect de hotărâre nr.326   din 18.07.2024 privind actualizarea bugetului pe anul 

2024 a proiectului “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” SMIS 153167 

finanțat în cadrul POR 2014-2020,in scopul finalizarii acestuia din fonduri proprii 

pana cel tarziu la data de 31.12.2024 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

 

❖ Domnul consilier local Romila Claudiu s-a conectat la platforma online de 

videoconferinta. Sunt prezenți la ședință un număr de 18 consilieri locali. 

 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, spuneti, doamna consilier Popa?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dincolo de faptul ca noi ne-am opus de 

fiecare data la acest proiect ,  nu l-am considerat nici viabil, nici necesar in momentul de față, 

mai ales zona in care este amplasat, in urma cu 2 luni de zile , trecand pe acolo, am vazut care 

este stadiul lucrarilor, desi stim ca acest proiect ar fi trebuit finalizat la .., dar ceea ce am 

vazut acum 2 luni era “un dezastru”. Acum se mai suplimenteaza si valoarea proiectului 

pentru o oferta de asistenta tehnica, nu am vazut oferta, dar poate nu am fost eu atenta, vreo 

38.000, si am intrebat care este stadiul de realizare al constructiei, surprinzator, “doamna de 

la proiecte” ne-a spus ca este undeva la 60%, dar nu stiu cum s-a putut realiza  60% din acest 

proiect, cand acum 2 luni era dezastru, arhitectul care trebuia sa supervizeze si sa asigure 

asistenta tehnica pentru executarea lucrarilor, inteleg ca a fost actionat in Instanta, si noi 

aprobam acuma o suma care urmeaza sa fie licitata, asta este informatia pe care am primit-o 

ieri la Comisie, si urmeaza sa se execute lucrarea pana la, la momentul de fata suma pe care 

trebuie sa o suportam din bugetul local este de 2 milioane de lei, de la UE s-au alocat vreo 

“900 si ceva” de mii de lei pentru acest proiect. Odata, consider ca nu v-a fi vreodata util , cel 

puțin intr-un timp rezonabil, avand in vedere conditiile din zona respectiva, balta aia 

colmatată , cu țânțari, cu buruieni, tot ce este pe acolo, deci, ca irosim niste bani. Noi, 

personal, o sa ne abținem.” 

      Domnul consilier Bobârnat Radu: Noi, personal, o sa ne abținem, dar ideea este 

urmatoarea, inteleg ca este un litigiu in legatura cu acest proiect, teatru de vara.... 

         Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Cu 

proiectarea. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:...da, dar este un litigiu in legatura cu acest proiect. 

Puteti sa ne spuneti ,mai exact, in ce consta litigiul, unde se afla, si care este stadiul litigiului?  
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        Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene:S-a 

deschis actiune pentru nerespectarea obligatiilor contractuale. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: La Judecatoria Husi? 

       Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: La 

Tribunalul Vaslui. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: La Tribunalul Vaslui? 

       Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene:Stim ca 

este proces in Instanta. 

       Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: In prima Instanta a fost respinsa 

actiunea, s-a primit hotararea. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Deja s-a primit hotararea? 

         Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Da, da, mai putin motivarea. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa mi-o puneti si mie la dispozitie, sa vad despre ce 

este vorba. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Sa imi permiteti si mie?! “Eu va vorbesc din 

perspective aceluia  care , chiar  daca spun si eu ca doamna consilier Popa,  am apreciat  ca 

fiind   inoportun proiectul,  amplasarea lui in zona cu pricina, dar am votat motat la momentul 

initial, pana la urma este important pentru oras, asa cum a fost si realizarea Cinematografului, 

si celelalte, dar… 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: In orice conditii, si  la orice preț ? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:….nu, nu, uneori cu orice preț, dar , insa, veti fi 

observat si dvs.,probabil, in ultima perioada un interes constant al cetatenilor municipiului 

Huși, despre situatia acestui proiect, in campania electorala, colegii nostri  de la mai  mai 

multe partide , domnul primar, au facut aprecieri ca, proiectele acestea – “Teatru de vara”, 

“Stadion”, “Cresa”, s.a.m.d., vor fi realizate in termen.Acum aflăm, am aflat si eu, vizitand 

zonele astea in care sunt amplasate proiectele , in realitate nu se pot realiza din diverse 

motive, sunt amplasate niste postere mai mari, niste bannere mai mari decat cele electorale, 

precum ca…..  

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi:Au ramas din 

campania electorala. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Au ramas din campania electorala? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Sunt acele „afise” in care scrie ca nu vor fi gata 

proiectele. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar  despre acel “celebru garaj”, despre care tot intreaba 

lumea, “depoul lui pește”. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Depoul” microbuzelor, sau autobuzelor 

electrice?! Nu exista finantare. 

         Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor Europene: Va pot spune eu despre ce este vorba! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Va rog sa ma lasati sa termin, sa imi lansez intrebarea, 

si indemnul de a fi mai comunicativi , pentru ca avem si viceprimar, si consilier de imagine, 

manager “de nu stiu mai ce”, fiti mai comunicativi cu cetatenii orasului, spuneti-le realitatea, 

spuneti-le ce ati putut  face, ce nu ati putut face, ce nu am putut face impreuna, si ce vom face 

de aici inainte, dar sa spunem cum sta realitatea. Ce se intampla cu Teatrul de vara, ce se 

intampla cu “Garajul”, ce se intampla cu Baia Populara? 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: O sa va 

explice domnul ing.Damian care este stadiul acestor proiecte, domnule consilier Țocu, o sa 

fiti atent si atunci o sa puteti raspunde cetatenilor care va intreaba despre aceste lucruri, da? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu, dar nu eu am rol de comunicator, eu nu sunt un bun 

comunicator. 
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         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Am vazut 

asta. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Eu nu sunt un bun comunicator. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Poate va 

faceti!? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Voi invata de la domnul Sergiu Boeru, de la domnul 

viceprimar, dar erau niste intrebari serioase. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Tot serios am 

vorbit si noi.  

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Va rog sa comunicati realitatea despre stadiul de 

realizare al acestor proiecte. Intreaba oamenii, intreaba cetatenii. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu trebuie sa va rugam noi , pe site-ul 

Primariei Husi trebuie  sa existe aceste informatii! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Ironiile”acestea, ca sunteti sau nu sunteti…. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Nu trebuia sa 

spun nimic sau cum ? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Dar dvs. fiind domnul viceprimar, colegul meu de liceu 

si prietenul meu, ar trebui sa fiți rezervat din multe puncte de vedere.” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Ce judecata 

faceti dvs.acuma, analizati proiectul sau ce faceti ? 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: Domnule 

Damian, va rog sa-i raspundeti domnului consilier !? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Nu,nu, eu am mai pus niste intrebari, dar dvs. in ce 

calitate vorbiti in sedinta de consiliu local? In calitate de ?” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: In calitate de 

consilier al primarului . 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “A, sunteti consilierul primarului? Imi cer scuze!” 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: “Si o sa 

vorbesc in continuare.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Asta era indemnul meu, sa comunicati realitatea 

despre realizarea acestor proiecte!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu trebuie sa va suparati si sa o luati cu rea 

intentie! 

          Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru : Haideti sa-l ascultam pe domnul 

ing.Damian! 

          Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: “In legatura cu acel “celebru garaj”, toata suma care mai trebuie 

pentru acest proiect este eligibila. Pe data de 31 decembrie s-a incheiat prima etapa, si nici 

pana in ziua de astazi, statul, nu a incheiat contract de finantare pentru restul, asteptam zilele 

astea, si din cauza asta nu s-a putut continua. Omul a lucrat acolo, bannerul care este  acolo, 

este pus de constructor, dintr-o suparare de-a lui, pentru ca a facut niste lucrari si nu i se pot 

plati pentru ca sunt sume care trebuie sa vina.” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “De ce nu s-a  scris ca nu mi-a dat statul român 

banii!?” 

          Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: Constructorul, el, a scris acolo, nu am scris noi. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Am inteles! Si la Teatrul de vara, cine a pus banner-ul 

acela ? 

           Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: Tot constructorul. 
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            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Acelasi constructor? 

            Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene:Da. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este acelasi constructor care face si 

Primaria Husi? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu : SC Croialy , da? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aoleu, dar cate proiecte  le-ati dat lui ? 

          Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: Dar nu le-am dat noi, legea achizitiilor, legea achizitiilor. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Este o noua stea in domeniul   

constructiilor?!” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Aceste bannere au fost puse in timpul campaniei 

electorale ale PSD-ului.” 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: “In 

speranta ca ni se va da finantare . Nu a iesit cum trebuie si ati ramas tot in campanie? 

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi: “Sunteti tot 

in campanie electorala?” 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: “Domnule viceprimar, sunt in campanie de multi ani. 

Vorbesc foarte serios !?” 

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan–viceprimarul municipiului Husi:Da? 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Este o chestiune de bun simt, nu este vorba de  

campanie electorala politica!” 

          Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: In ce priveste nefinantarea acestor  proiecte, sunt cauze obiective. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Am inteles, dar cautati si spuneti-le oamenilor ca sunt 

niste cauze obiective, proiectele acestea vor fi realizate cand v-a vrea statul român, nu cand 

va vrea PSD-ul, sau cand va putea domnul primar! Trebuie sa spuneti realitatea, asa cum in 

campania electorala ati avansat niste idei....” 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Domnule consilier, va rog?! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Poftiti? 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Domnule consilier, va rog 

frumos, sa supunem la vot proiectul , da?! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Am incetat, va multumesc! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Mai am eu o problema, legat de acel „litigiu”, pentru  

ca nu m-am lamurit, speța respectivă, litigiul este cu proiectantul? Nu stim dosarul, ce s-a 

solicitat, a venit hotararea, s-a respins cererea Primariei, da? Era legat cumva de faptul ca 

proiectantul are si obligatia asta pe care vreti dvs. sa o dati acuma altcuiva? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta o avea de la bun inceput in contract. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa-i? 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:De obicei, in contract 

se scrie  si despre  asistenta tehnica. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Deci, proiectantul avea si aceasta obligatie?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Noi acuma dam obligatia care este intr-un contract 

altei persoane. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Suma a fost prinsa 

in bugetul initial al proiectului , proiectarea si asistenta tehnica este la toate proiectele, nu 

numai la unele. 
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         Domnul consilier Focia Alexandru: Dar eu inteleg ca litigiul acela are ca obiect o suma 

de bani , nu obligatia de a face, si atunci nu poti sa-l obligi tu  pe poiectant sa-ti acorde  

asistenta! 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa vad in ce consta, l-a obligat sa-si execute 

obligatia in natura, sau sa restituie o suma de bani, pentru ca nu si-a respectat obligatia? 

Oricum, lucrurile sunt un pic neclare, asa ca, nu stiu, in ce masura acest proiect  poate fi.... 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Cine de 

aici poate sa ne spuna in ce consta aceasta actiune? 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: V-am 

mai spus, pentru neindeplinirea obligatiilor contractuale, asistenta tehnica, pentru asta i s-a 

cerut niste daune-interese. 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Asa, daune-interese. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Daune-intese este altceva. Solicitarea principala a 

primariei Husi  in ce consta? Sa oblige proiectantul sa.... 

         Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Sa 

plateasca daune-interese pentru intarzierile provocate in implementarea proiectului. 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Nu a venit hotararea, am verificat pe site-ul 

Tribunalului . 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Acest proiectant avand o 

conduita necorespunzatoare, i-a expirat contractul si nu ….. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: A fost dat in judecata pentru ca nu si-a respectat in 

termen obligatiile. 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Primaria Husi nu ii solicita sa-si 

continuie contractul, acela este expirat, nici nu putem sa-i cerem sa facem cu el, pentru ca nu 

face nimic, vrem sa scapam de el. Primaria Husi cere niste daune pentru ca ne-a incurcat,  

ne-a intarziat, ne-a facut numai probleme. Asta in limbaj nejuridic, va spun ce stiu eu. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Era bine sa fi avut si noi hotararea judecatoreasca, 

sau macar cererea de chemare in judecata. 

          Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: Daca nu se termina  proiectul pana la sfarsitul anului, treui sa dam  

cei “800 mii” eligibili, inapoi. Este obligatoriu…. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Aici este o problema foarte mare, si nu legat numai 

de proiectul acesta, este vorba de multe alte proiecte. 

           Domnul ing.Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  Europene: Toate de termina, si asta se termina, dar daca nu dam 38.000, o sa dam 

800.000, daca nu se termina, “scenariu-negru” 

           Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Si nu 

vorbim numai de Teatru de vara, vorbim de toate proiectele.  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Toate proiectele sunt sub spectrul restituirii sumelor 

de bani. 

           Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene:Da. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Cum poate un simplu constructor, care nici 

macar nu este un constructor de anvengura, sa realizeze intr-un timp atat de scurt, atatea 

proiecte? Ar trebui sa ne punem si niste intrebari de genul acesta cand agreem anumiti  

constructori.” 

 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Bun, domnilor consilieri s-a 

inteles , supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 
6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 

11 voturi pentru), 7 abținere)– consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, 

Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, Țocu Cătălin. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.327 din 18.07.2024 privind  aprobarea tarifelor pentru 

capturare si îngrijire caini fără stăpan , din municipiul Huși începand cu 

01.07.2024 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 18 

voturi pentru). 

 

16. Proiect de hotărâre nr.328 din 18.07.2024  privind  aprobarea cuantumului    

tarifelor actualizate  utilizate de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST  S.R.L. HUSI 

pentru prestarea serviciilor de salubrizare pe raza municipiului Husi  incepand cu 

data de 01.07.2024 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa, va rog?! 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Va rog frumos, domnule director Popa, sa-mi 

spuneti si mie , cum ati stabilit pretul la un tocator crengi,frunze, pozitia nr.17 din anexa nr.1. 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi: Nu taie 

frunze. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asa scrie aici, taie frunze, crengi si frunze. 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi: A scris 

gresit,nu taie numai frunze.  
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       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar totusi, de la 19,08 lei la 31,06 lei?! 

        Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi: Va explic, 

valoarea de inventar a tocatorului nou este de 200 mii lei, cel vechi era in jur de 100 mii. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este tocator nou? 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi:Da, este 

tocator nou , achizitionat. Daca va uitati in analiza de pret, vedeti diferenta. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cel nou taie si frunze, cel vechi toca numai 

crengi? 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi:Da, asta 

taie crengi, frunze. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar stiti de ce am sa votez proiectul de 

hotarare?  Pentru ca la imprastiat material antiderapant…. 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi:Am 

micsorat pretul. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:…a scazut preturile. 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi: Sarea, de 

la 470 lei/tona, acum este 410 lei/tona. Este adusa din Egipt. 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL 

Husi:Multumesc! 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Pareti om 

serios, de asta! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
 

nu și-a exprimat votul,  

nu era conectată la platforma online de videoconferinta 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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            Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată 

cu 17 voturi pentru). Doamna consilier local Mardari Gianina nu și-a exprimat votul, nu era 

conectată la platforma online de videoconferinta. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.323 din 18.07.2024  privind aprobarea executiei bugetului 

local,  bugetului  institutiilor  publice finantate integral sau partial din venituri 

proprii si subventii si bugetului creditelor interne incheiata la data de 30.06.2024- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa, va rog?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La data de 30.06.2024 , pe Sectiunea de 

Functionare am vazut ca s-au realizat veniturile undeva la 92-93%, da, pe Sectiunea de 

Dezvoltare doar 48% din ceea ce trebuia realizat pana la 30.06.Deci, gradul de nerealizare la 

Sectiunea de Dezvoltare este principalul motiv pentru care o sa ma abțin, o sa ne abținem de 

la acest proiect de hotarare, tocmai pentru ca avem foarte multe proiecte cu fonduri europene 

in derulare, si din pacate, sumele care s-au incasat au fost foarte mici. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Un pic mai inainte, 

domnul Damian, a incercat sa explice , in luna decembrie erau in derulare proiecte, 4 care se 

suporta din bugetul local , teatru de vara, s.a.m.d, iar 4 sunt etapizate, continuitate pe 

Programul 2021-2027. Din cele 4, sunt primite la data de astazi, ieri, alaltaieri, pe 3 din 

proiecte, pe Primarie, pe Colegiul Agricol, si pe Gradinita…. 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pai astea trebuiau finalizate anul acesta, daca 

nu-i primim acuma, cand ?! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:…practic,la data de 

astazi,  este venit contractul de finantare, care in baza contractului de finantare se porneste 

iarasi ce inseamna cerere de plata, daca sunt furnizori,da, intr-adevar au fost derulate doar 

acolo unde am avut neetapizate,unde au fost  cheltuieli neeligibile.La Baia Populara, urmeaza 

doar finalitatea ca documentatie , si din valoarea totala a proiectului ar ramane deja 152 mii 

din valoarea ….. 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Economie? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:…la Casa Ralea, 

undeva la 30 si ceva de mii, si intr-adevar ZUM.3 si cu Teatru de vara, din astea neetapizate, 

Deci, 2 din cele care au ramas pe cheltuiala Primariei, neetapizate, sunt in curs de finish, iar 

celelalte, urmeaza contracte de finantare noi, iar procentul acesta, da, este mic, pentru ca sunt 

prinse toate PNRR-urile. Proiectele prin PNRR sunt la stadiul de documentatii, DALI care 

este aprobat, scoase la licitatie, este aproapte de finalizare contractul la Gradinita nr.10. Este 

normal sa fie asa un procent de mic, noi am pus conform fisei proiectului , dar ele sunt socase 

la licitatie. 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar toate proiectele acelea, parca sunt pe 

Componenta 10, se vor realiza , este vorba de Scoala nr.2, este vorba de Gradinita, de Cresa, 

se vor realize in acelasi interval de timp, pentru ca este o problema legata de locul unde vor fi 

amplasati elevii , nu este o investitie care sa se faca in cateva luni de zile. Trebuiau etapizate 

si din punctul  de vedere al timpului de realizare a acestor investitii. Eu cred ca exista un elan 
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sa facem niste proiecte , dar insistam pe unul, sa-l incepem anul acesta, altul il incepem anul 

urmator, sa le putem realiza  pe toate si sa asiguram si conditii pentru copii. 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Este 

termenul maximal 2026, prin PNRR, Componenta.5. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si daca il incepem in 2025, il terminam in 

2026? 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Asta nu 

inseamna ca nu se vor putea etapiza , dupa licitatie, lucrarile, periodic, pana atunci, dar 

termenul maximal este 2026. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Bun, dar daca incepe acuma, termenul maxim  este 

2026!? Acuma  ce incepe? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Gradinita nr.10. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu s-a semnat contractul de executie? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si copiii vor fi mutati  la Gradinita nr.8, sau 

cum se face ? 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Sa stiti un 

lucru, atat doamna director de la Gradinita nr.10, cat si celelalte persoane care au venit la 

domnul primar, au discutat despre o posibila solutie, sa se  puna de acord , si cu domnul 

director de la Scoala nr.2, in eventualitatea in care vor incepe lucrarile si acolo. S-a discutat 

despre acest lucru, ca toata lumea sa fie multumita, si copiii sa nu sufere. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Aici este o problema, nu trebuie „facute pe picior” 

lucrurile, fiind vorba de copii. Nu trebuie sa ingramadim copiii in nu stiu ce locatie. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Deja 

discutiile sunt avansate in legatura cu aceasta problema. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „In legatura cu Gradinita nr.10, daca nu stiti, este 

„gradinita mea particulara”,domnul primar stie.... 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Eu nu stiu 

asta. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:...si de aici am  cele mai multe informatii, de aici am 

cele mai multe informatii..... 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Iar eu sunt in Consiliul de Administratie. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:...dar si din alta parte am multe alte informatii..... 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Sa stiti ca 

saptamana trecuta a fost doamna director in Primarie. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:... o sa se mute cu materialele la Gradinita de langa 

Judecatorie. Ar trebui  sa fie facut in asa fel incat lucrurile sa se armonizeze, este vorba de 2 

unitati de invatamant diferite, cu bugete diferite, trebuie facute lucrurile, si legal, si faptic 

trebuie sa fie lucrurile ok, sa nu se ciocneasca pe acolo.... 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Asta este si 

interesul nostru. 
           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Oricum proiectele 

europene se vor derula, deocamdata, la data de 30.06. veniturile proprii sunt incasate in 

procent de 103%, furnizorii restanti la data de 30.06., in conditiile in care disponibilul in 

bugetul local din veniturile proprii era de 2.500.000, avea furnizori de 899.000 pe care i-am 

achitat. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Asta este partea plina a paharului, mai greu este cu 

executia proiectelor. 
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          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Nu, dar noi am facut 

decontarile la proiectele la care spuneam ca abia acum au venit contractele de finantare,  

le-am facut in decembrie, pana la data de astazi, nici un semn, ca ni s-a dat contractul, 

adica…. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu am de unde sa stiu daca este sau nu  vina 

Executivului, nu am de unde sa stiu in ce proportii si-a urmarit  fiecare proiect in parte, si cat 

e vina statului, a Guvernului, si a celorlalti factori . 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu pot sa spun ca este 100% vina statului. 
           Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Sunt sute 

de UAT in tara care sufera de aceeasi problema. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu:Sunt si din astia care urmaresc lucrurile, stau cu 

hartiile .... 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu stiu un UAT care in fiecare luna 

inaugureaza cate o centura. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Unde? 
          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Dar cate 

centuri avem intr-un oras? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Sunt exemple si asa, si asa. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da?! Mie imi place sa ma raportez la ce este 

mai bun. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Vorbesc iarasi, 

concret, faptic, la data de 31.12.2023, am ramas din prefinantari cu aproape 100 de 

miliarde.Ca sa restitui prefinantarile , imi trebuie comunicare de la ADR. Inclusiv astazi, 

cand vorbim, banii sunt in contul Primariei Municipiului Husi.Problema nu are cum sa fie, iar 

acuma, imi vor da comunicare, restitui prefinantarile, si ulterior depun eu cerere, mai astept, 

adica, sunt niste mecanisme  pe care…. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar asa era inainte?! Asa era inainte, au fost 

cativa ani in care s-au acordat prefinantari, s-au luat, da? 
         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Da. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Dar acum, probabil, au revenit. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Dar mecanismul pe 

2021-2027 este la fel, nu imi imaginez ca Primaria Husi nu a asigurat, dar  asta se intampla la 

nivel national. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar putem vorbi si de neseriozitatea unor executanti. 

Sunt si executanti care nu-si fac datoria, nu au bani, nu au muncitori..... 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Nu sunt 

seriosi. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: …nu sunt seriosi, si de aici, un cerc vicios. 
          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Nu dau vina pe 

nimeni, vorbesc de niste realitati. 
         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza:Ok, daca ati primit 

explicatiile necesare, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 
6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 12 

voturi pentru), 6 abținere)– consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.315 din 18.07.2024  privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2023 - 2025 pentru obiectivul de investitii “Modernizare si 

eficientizare iluminat public in Municipiul Husi, Jud.Vaslui-etapa a II-a”.- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 
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3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 18 

voturi pentru). 

 

19. Proiect de hotărâre nr. 316 din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2021 - 2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa 

Mortuara din cadrul Cimitirului Ortodox „Sf.Toma” din   Municipiul Huși, 

județul Vaslui››- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Va anunt ca o sa ne abținem, asa cum ne-am 

abținut de fiecare dată la acest proiect. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Am inteles!  Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 
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2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - 
X 

foloseste o platforma 

online de 

videoconferinta 
6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 12 

voturi pentru), 6 abținere)– consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

20. Proiect de hotărâre nr. 317 din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , 

pentru perioada 2022 – 2024 pentru obiectivul „Regenerare Cartier Corni din 

Municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru educatia 

prescolara si modernizare spatii publice urbane-  SMIS 2014+:125731”- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, spuneti, domnule consilier Bobârnat?! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreau sa intreb in ce stadiu se afla acest proiect? 
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          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Care, Gradinita din 

Corni? Este la cele etapizate, lucrarile sunt realizate intr-un procent foarte mare….  

           Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: 85%. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: 85%. 

           Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Da, 

fizic,85%. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Mai este de facut 15% pana la 01 septembrie. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Lucrarile 

care mai trebuiesc facute sunt legate de curtea exterioara, un gard…. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este functional? 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Va fi 

functional la data care trebuie. La data de astazi nu este in totalitate functional. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Mai este de facut 15% din proiect. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Exact, nu 

pot sa va spun exact acum…. 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Mai sunt 

dotarile. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Auziti, mai 

sunt dotarile! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Un lift? Am inteles ca trebuia sa fie si un lift. 

           Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Exact, nu 

pot sa va spun exact acum. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Mai sunt dotarile. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dotarile? Adica mobilier, si altele!? 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Dotarile 

necesare unei gradinite, mobilier, si tot ce mai este necesar unei gradinite de copii. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu stiu ca toate astea s-au achizitionat. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: S-au 

achizitionat, dar nu sunt toate montate. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: De ce va intreb, pentru ca scoala este inclusa, 

gradinita este inclusa, in acest Plan de scolarizare de anul acesta, incadrarile urmeaza sa fie 

facute, cele 2 grupe , deci ,trebuie sa fie gata la 01 septembrie. 

           Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Dar va fi 

gata.Ati fost de curand pe acolo? Nu vi se pare ca si estetic arata bine?! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu am intrat, dar intamplator am intrebat 

constructorul.... 

           Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Sa stiti ca 

acolo este un constructor care lucreaza destul de sutinut. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:Intreb pentru ca, am discutat cu constructorul si a 

spus ca finantarea merge destul de greoi. 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Exact cum v-am 

spus, ieri au venit banii de finantare, domnule Bobârnat! Va dati seamna ca, constructorul sta 

la 15-17 miliarde, cat are!? Adica, nu a avut cheltuieli neeligibile. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Am inteles. In aceste conditii, sedinta urmatoare  

putem sa spunem ca este gata acolo!? 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

21. Proiect de hotărâre nr. 318 din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acţiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huşi, 

pentru perioada 2020-2024 pentru obiectivul  “Reabilitarea, modernizarea şi 

echiparea infrastructurii educaţionale pentru Corp clădire C1 al Colegiului 

Agricol “Dimitrie Cantemir” Huşi, a cărui finanţare este accesată în cadrul  

Programului Operaţional  Regional 2014 – 2020 , Axa Prioritară 10 Îmbunătăţirea 

infrastructurii educaţionale, prioritate de investiţii 10.1 investiţiile în educaţie , şi 

formare,  inclusiv  în formare profesională, pentru dobândirea de competenţe şi 

învăţare pe tot parcursul vieţii prin  dezvoltarea infrastructurilor de educaţie şi 

formare , obiectiv specific  10.2 Creşterea gradului de participare la învăţământul 

profesional şi  tehnic şi învăţare pe tot parcursul vieţii – cod SMIS 122165- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.319  din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2023 - 2025 pentru obiectivul de investitii “Documentatii tehnice 

in vederea accesarii unei finantati  nerambursabile pentru realizarea unui Parc de 

Panouri Fotovoltaice in Municipiul Husi » - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.320  din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2024 - 2025 “Program reparatii strazi in Municipilul Husi, 

Jud.Vaslui”- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.321  din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2022 - 2024 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara in 

zona Recea” – Cod SMIS 153167- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare?  

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: Pentru aceleasi argumente pe care le-am mentionat si 

la  PH.nr.326 din 18.07.2024, ne vom  abține și la acest proiect de hotarâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Am inteles! Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  - - X 
          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 11 

voturi pentru), 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu,  Nacu Mihaela, 

Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, Țocu Cătălin.Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a 

exprimat votul, nu era conectat  la platforma online de videoconferință. 
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25. Proiect de hotărâre nr.322   din 18.07.2024  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , 

pentru perioada 2023 – 2025 pentru obiectivul Proiect „Dotarea cu mobilier, 

materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ 

preuniversitar și a unităților conexe din municipiul Huși” cod F-PNRR-Dotari-

2023-1191 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vad aici ca se muta 70.000  in…. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Asa este, este 

finantare locala, proiectul este prelungit si in anul 2025, este o cheltuiala neeligibila , 

neangajata, si ca sa nu ma blochez, mai bine ii refolosesc si apoi ii pun la loc la o data 

ulterioara. Este un contract de consultanta , doamna consilier Popa! Pentru ca sunt multe 

sume , si nu este normal sa raman blocat , daca  pot sa reglez, o fac, ca sa nu raman blocat. 
          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Am inteles!Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 
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13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

26. Proiect de hotărâre nr.324  din 18.07.2024  privind rectificarea bugetului local 

etapa iulie 2024 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa!?        

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: O sa ne abținem, avand in vedere ca ne-am 

abținut la niste proiecte  care au fost discutate anterior. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Da, am inteles, supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 



45 | P a g e  

 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 12 

voturi pentru), 5 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu,  Nacu Mihaela, 

Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta.Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat 

votul, nu era conectat  la platforma online de videoconferință. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.325   din 18.07.2024  privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din 

venituri proprii   - etapa iulie  2024 ,  inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da,doamna consilier Popa!? 

      Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Suntem la retificarea bugetului institutiilor 

finantate  integral sau partial din venituri proprii? 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza: Da, suntem la PH nr. 325 din 

18.07.2024. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Se retrage din 

subventii de la Casa de Cultura , da! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am vazut ca “se retrage” de la Casa de 

Cultura… 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Da, la executia 

bugetara de la 30.06. se inregistreaza o economie la cheltuielile de personal , pe care le-am 

retras, 55 mii , si Casa de Cultura, in perioada asta inregistreaza incasari din venituri proprii 

de 45.030, sume pe care nu le avea la data  bugetului initial. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am inteles, ce vroiam sa intreb, Casa de 

cultura tine evidenta pe gestiuni separate, Casa de Cultura si Cinematograf? Normal asa ar 

trebui sa fie. Cinematograful este o entitate care se afla in administrarea Casei de Cultura. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Da, am inteles ce 

ati intrebat, dar  sa invitam Casa de cultura aici! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, eu astept cu mare drag, mai ales ca am 

vazut ca au publicat, ieri, sau alaltaieri, un fel de anunt de angajare, nu am inteles…. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Un fel de”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:…. “un fel de anunt de angajare”, fara sa 

spuna cand angajeaza, niste conditii obligatorii care trebuie sa fie scrise in anuntul de 

angajare. Eu zic ca, totusi, in Primarie sunt oameni care au experienta , chemati-o va rog si 

intruiti-o si spuneti-i ce are de facut, ce trebuie sa faca. Trebuie sa faca Metodologia, trebuie 

sa faca concursul, sa se emita dispozitia de organizare a concursului, bibliografia, toate astea, 

nu se fac “pe bâjbâite”, sunt niste chestii care trebuie sa respecte macar de ochii lumii, 

prevederile legale.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Oricum posturile sunt ocupate”. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In fine, de asta vroiam sa va intreb si eu,  

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Se face economie, 

domnule Bobârnat! De asta este  economie ca  nu s-au ocupat. 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Eu am cerut de un ande zile niste 

informatii, nu le-am primit nici pana astazi, de la Casa de Cultura. Nu stiu daca este bine asa, 

eu am incercat totusi sa-i atrag atentia cam ce are de facut, dar nu este nici o problema!” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Daca nu mai sunt alte 

discutii,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 

17 voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era 

conectat  la platforma online de videoconferință. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.329   din 18.07.2024  privind modificarea organigramei si a 

statului de functii al personalului din cadrul Directiei de Asistenta Sociala a 

municipiului Husi inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 
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         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 

17 voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era 

conectat  la platforma online de videoconferință. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.330   din 18.07.2024  privind  alocarea sumei de  69.006,50  lei 

cu TVA inclus  in vederea realizarii imprejmuirii obiectivelor Gradinita nr.9 si 

Centrul de recuperare Medicala pentru Adulti si Copii , situate in str.Toma Kisacov, 

nr.1 inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, spuneti doamna consilier Popa?! 
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        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Se aloca suma de 69.006,50 lei cu TVA 

pentru o imprejmuire, da? 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Da. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este mentionat aici Gradinita nr.9. 

        Domnul Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : Asa era denumirea 

inainte.  

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Deci , acum, nu exista nici o Gradinita nr.9. 

Din cate inteleg, este presiune pe bugetul local …. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Gradinita nr.9 nici nu mai exista, doar ca obiectiv, 

acolo.      

        Domnul Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : Fosta Gradinita nr.9. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: S-a scos din 

domeniul public, acum , doamna consilier Popa, este “Corp C.1 ( fostă Grădinița nr.9)”, 

strada Toma Kisacov. Am dat acum domnului viceprimar denumirea corecta. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am inteles. Ideea care este, pare impresionant 

cand spui ca aloc niste bani pentru o imprejmuire la o Gradinita, dar eu am mai solicitat la 

Gradinita nr.10, vreo 2 ani la rand, nici pana acuma nu s-au alocat bani, nici pentru 

imprejmuire, si acolo chiar sunt copii, si sunt expusi, insa aici, nu vad care este rostul acestei 

imprejmuiri. Asa cum  “Casa Moruzi” functioneaza foarte bine fara sa aiba nici o 

imprejmuire…. 

          Domnul Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : Aici este in Centru, 

acolo, pe str.Toma Kisacov, este cartier de locuinte. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si ce se intampla? 

          Domnul Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul proiectelor 

europene: Pe strada Toma Kisacov sunt locuinte sociale. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Trebuie 

delimita intr-un fel locuintele sociale de Centrul de recuperare medicala din acea zona. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este in aceeasi curte cu …. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: In spate, pe 

partea lateral avem un adapost. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu cumva este si o proprietate particulara acolo? 

          Domnul Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul proiectelor 

europene: Nu este, nu este, nu face obiectul acestei imprejmuiri. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ei, cum nu este, vecină?! 

          Domnul Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul proiectelor 

europene: Le inchide pe amandoua. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este delimitat terenul acela? 

           Domnul Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul proiectelor 

europene: “Dispensarul medical” are un numar cadastral, iar corpul acela are alt numar 

cadastral. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si imprejmuirea asta nu face gard comun cu 

terenul acela ? 

           Domnul Damian Valerică – consilier in cadrul Serviciului Managementul proiectelor 

europene: Nu , doamna, despartim locuintele sociale care sunt acolo, si venim pe strada pana 

in partea astalalta. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Vi se pare 

normal ca persoanele care vor veni la acel Centru de recuperare medicala sa de-a nas in nas 

cu un domn care locuieste  acolo si sta pe prispa, si mai stiu eu ce face, face un goblen? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si de ce sta acolo pe prispa? 
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          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Pentru ca 

acolo are o locuinta sociala. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar unde sta, in Gradinita, sau unde sta? 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: In spate, 

doamna, in spate, acolo sta! 

           Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru: Este o casuță de 2 camere. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Haideti sa continuam 

sedinta, va rog frumos?! Supun la vot  proiectul de hotarare modificat/corectat ( în loc de 

Grădinița nr.9 se va scrie corect “Corp C.1 ( fostă Grădinița nr.9)” .Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea modificată/corectată  a 

fost adoptată cu 17 voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat 

votul, nu era conectat  la platforma online de videoconferință. 

 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar avem bani in buget, doamna director 

economic pentru imprejmuire? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Aici era o problema legata de avizul de la dvs. 

( Directia Economica), daca ne uitam asa, e echivoc, ca sa spun asa. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: “La data 

identificarii de surse, da? Chiar discutam cu domnul viceprimar, aici de față, sa iesim din 

rectificarea asta, apoi se va veni din nou in sedinta CL, cu cele 4 „etapizate”, sunt contracte 

noi, trebuie sa reglem partea de cheltuieli neeligibile, sunt sume mici, nu sunt sume mari, si 

am facut niste calcule, o sa ne discurcam!” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca nu , il facem pe 2 ani, nu ? 
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      Domnul consilier Bobârnat Radu: Facem asa o aprobare fara sa avem sursa de finantare!? 

      Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Au mai fost astfel de 

situatii, sunt sume aprobate in baza hotararii de consiliu local, sigur se va identifica si sursa 

de finantare. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Pe viitor. Nu este pus carul inaintea boilor? Eu zic ca, 

mai intai ar trebui sa avem sursa de finantare , si apoi sa aprobam cheltuiala. 

       Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Asa , cum spuneti, 

dvs., nu o sa mai facem niciodata nimic. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa parca ar fi „nelegal”, ar fi nelegal. 

       Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: “Sunt convinsa ca ma 

descurc.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Faceti economie, mai taiati de colo, mai taiati de 

dincolo. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: “Sa stiti ca, 

deocamdata, stam in picioare, asta in conditiile in care nu am primit nici un leu de nicaieri,de 

la data de.” 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Va rog, haideti sa trecem mai 

departe, la proiectele de hotarare inscrise suplimentar pe ordinea de zi! 

 

          30.I.Proiect de hotarare nr.331 din 23.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 77471  în 2 loturi 

distincte, teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier 

Dric.2- inițiator primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vad ca si la acest proiect de hotarare, terenul 

a fost acordat in anul 2015, si nu apare nici un document din care sa rezulte daca a fost sau nu 

a fost  eliberata autorizatie de construire. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : Va promit 

eu, ca de astazi inainte se vor atasa toate documentele la materialele de sedinta de la 

Urbanism, promit eu asta! Li s-a mai spus de multe ori, dar vad ca nu inteleg. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Ar trebui sa existe, este o chestie  importanta. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar acest lucru a primis si domnul primar, ca 

nici un proiect nu v-a mai trece de dumnealui fara a avea documentele atasate. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : Cand a spus 

domnul primar asta? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este consemnat in procesul verbal. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

          31.II.Proiect de hotarare nr.332  din 23.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi) privind  acordarea unui aviz de principiu pentru  Planul de conformare in vederea 

obtinerii Autorizatiei sanitare de functionare a Spitalului Municipal “Dimitrie 

Castroian “ Husi - inițiator primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, domnule consilier Bobârnat Radu?! 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, as vrea eu sa intreb legat de Planul de conformare, 

vad ca domnul director de la Spital nu a binevoit sa vina la sedinta..... 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : L-am 

chemat, dar este plecat in concediu. Oricum este un aviz de principiu, de asta nici nu am 

insistat. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Planul acesta de conformare este foarte important, 

anul trecut a mai fost aprobat un Plan de conformare, dar pe care nu l-a realizat. A transmis 
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adrese peste tot ca nu are bani sa le realizeze. Chiar daca este numai un aviz de principiu, 

trebuia macar sa vina sa ne arate ce s-a schimbat față de planul de conformare pe care nu l-a 

realizat anul trecut. In momentul in care se va vota Planul de conformare in integralitatea lui, 

poate  atunci o sa-l invitati , si o sa participe la discutii, sa vina sa-l sustina, nu asa, arunca asa 

niste hartii si...” 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : S-a inteles!Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă), abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 

 

           32.III.Proiect de hotarare nr.333 din 24.07.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi) privind  actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul   

"Modernizare  prin asfaltare străzi de interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui "- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna    consilier Patrașcu Luiza   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi 

privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii , supun la vot proiectul de hotarare. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Stati asa un pic, doamna presedinte, sa ne 

prezinte cineva subiectul acestui proiect de hotarare! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, domnul Dumăscu sa ne prezinte proiectul de 

hotarare. Dumnealui cunoaste speța. 

         Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: ”Este vorba de actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici, actualizare rezultata in urma incheierii contractelor de 

achizitie, precum si corectarea unei erori, noi am numit-o eroare, deși noi am studiat, ideea 

este ca nu am avut o solutie, solutia a venit acum  prin telefon , de la domnul primar, de asta 

am pus suplimentar pe ordinea de zi acest proiect de hotarare, ne-am folosit de prilejul acesta, 

mai mult de atat, contractul este in executie, avem si o cerere de plata depusa, dar despre ce 

este vorba, la data intocmirii Studiului de Fezabilitate a acestui proiect, noi am avut in vedere 

un numar de strazi si un numar de km.,  era un  numar de 10,5 km. de strazi modernizate. 

Aveam in derulare un numar mare de proiecte , printre care si acel proiect pe care sper sa vi-l 

amintiti, derulat prin Comisia Nationala de Strategie si Prognoza (FDI)- Fondul de 

Dezvoltare si Investitii. Acel proiect, atunci cand noi definitivam tema de proiectare la 

„Anghel Saligny”, acel proiect, aparuse zvonul , ca se va opri. Una dintre strazi care era pe 

acel proiect a fost prinsa si pe acest proiect, pe „Anghel Saligny”,  ulterior proiectul respectiv 

s-a anulat, in baza acelui Studiu de Fezabilitate pe „Anghel Saligny”,  noi am incheiat 

contract de finantare cu Ministerul Dezvoltarii, dupa ce am incheiat contractul  de finantare 

cu Ministerul Dezvoltarii, ne-am apucat de achizitii, prima achizitie a fost proiectul tehnic, de 

fapt a fost o achizitie comuna - proiectare  cu  executie.La nivelul proiectului tehnic, noi am 

stiut ca acea strada.... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu este prinsa pe „Anghel Saligny”. 

         Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:...era prinsa pe „Anghel Saligny”, dar 

era prinsa si pe FDI. FDI-ul, intre timp, am omis sa va spun, dupa ce s-a anulat finantarea, 

consiliul local, impreuna cu domnul primar, ati decis sa-l continuan pe buget local. Prin 

urmare, acea strada Victor Ion Popa, s-a facut prin FDI. Noi, atunci, in ideea ca FDI-ul se 

anuleaza, si  asa, am mutat-o pe „Anghel Saligny”, ne-am trezit cu acea strada si pe „Anghel 

Saligny”. „ 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Adica, si pe bugetul local, si pe „Anghel Saligny”? 

Doua surse de finantare. 

         Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: Asa,dar, cand am intocmit proiectul 

tehnic pe  „Anghel Saligny”, am scos-o. Am observat ca apare de 2 ori, si am dat-o jos, nu 

putea sa fie in 2 locuri, doar ca aici apare problema, Ministerul Dezvoltarii cand a incheiat 

contractul de finantare cu noi, l-a incheiat la nivel de SF, iar acea strada era prinsa, in 

momentul in care noi am facut proiectul tehnic, am scos la licitatie lucrarile, am incheiat 

contractul de lucrari, aceasta strada nu mai aparea, normal, firesc, dar Ministerul spune, bun, 

dar  noi v-am alocat fondurile in niste conditii, 10,5 km. de strazi, iar acum daca ati dat-o jos, 

trebuie sa diminuati valoarea, cu suma respectiva.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta este solutia. 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: Exact, asta este solutia. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreau sa stiu, suma asta de 12 milioane de lei, care 

apare prinsa la bugetul local ? 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: Este o suma , diferenta intre valoarea 

totala a proiectului, care o vedeti in devizul general, si .... 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: 16 milioane. 
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       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: ....nu, 29 milioane,si, diferenta intre 

aceasta valoare totala a proiectului, care se stie,  de la nivelul proiectului tehnic, de la nivelul 

licitatiei , de la nivelul contractului  de lucrari, si suma primita de la Minister, care a fost 18, 

acum este 16. Deci, diferenta intre valoarea totala a proiectului si ceea de primim  fonduri 

prin Programul „Anghel Saligny”, reprezinta buget local. Asta este toata explicatia.” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Totusi, s-a diminuat si contributia bugetului 

local, s-a diminuat corespunzator si pentru acea strada sau numai ceea ce primim de la ..? 

          Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „Solutia convenita cu Ministerul este 

ca aceasta valoare 1.133.000 reprezinta  lucrarile strazilor , s-a scos din valoarea totala a 

contractului de finantare. Asta a fost motivatia lor, suma alocata in contractul de finantare a 

fost pe niste indicatori, modificand indicatorii, ei au cerut reducerea, micsorarea contractului 

de finantare in mod corespunzator.”  

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Diferenta o suportam de la bugetul local.” 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „Nu o suportam , ca am scos-o. Strada 

este scoasa, este facuta prin FDI. Noi am dat .....” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: „S-au alocat deja banii acestia?” 

       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „ Strada este si receptionata”. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: „Este receptionata , strada facuta cu bani de la bugetul 

local?” 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „ Da!” 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:” Singurul lucru la 

data de astazi, domnule Dumăscu, este vorba de acel 2.060.000, cu Viacons-ul, unde ai facut 

cerere pentru transfer de la Minister.”  

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „ Nu, dar noi vorbim altceva, domnul 

Bobârnat intreaba daca strada Victor Ion Popa este facuta? Da, domnule, este facuta! Dar nu 

pe proiectul asta.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Am inteles! Dar este si achitata?” 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „Da, este receptionat tot.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „ S-a facut exclusiv din banii de la FDI?!” 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:”Da, din bugetul local, acel FDI, asa ii 

spunem noi.”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Atunci, acel Art.3 de ce mai este acolo? Art.3 din 

hotarare?! “Art.3. Se aprobă cofinantarea executiei  obiectivului de investiţii  "Modernizare  prin 

asfaltare străzi de interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui " in cadrul  Programului National de 

investitii ANGHEL SALIGNY, cu suma de 12.581.523,63 lei de la bugetul local al municipiului 

Husi, asa cum rezulta din ……” 
       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:” Este vorba de celelalte, proiectul este 

in valoare de 29 milioane lei.” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: „Celelalte strazi?!” 

       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:”Este vorba de 30 de strazi. Suma 

aceea, daca va uitati , valoarea proiectului este aceeasi, 29 milioane lei.” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: „Am inteles asta!” 

       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:”Din astea, 18 milioane am luat de la 

Minister, diferenta de la bugetul local. Acuma, suma de la Minister s-a dat jos, s-a facut 16,  

s-a scazut si din aia, si a ramas....” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: “16.666.100,25 lei, da? 

       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:” Valoarea initiala a proiectului a fost 

33, s-a ajuns la 29, suma de la bugetul de stat a ramas 16, s-a dat 1.300.000, strada aia jos, ... 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: “S-a scos si str.Victor Ion Popa.” 

       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:... s-a scos si str.Victor Ion Popa….   

       Domnul consilier Bobârnat Radu:” Si a ramas 12”. 
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       Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic:...valoarea totala a proiectului a scazut 

de la 33 la 29, s-a dat strada aia jos, si acum prin diferenta , diferenta de la 29-16, este bugetul 

local.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “Am inteles!” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Strada aceea, Victor Ion Popa, cat a costat?” 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „Aveti acolo, 1.333.300 lei. Nu asta 

este suma evaluata in Proiectul nostru, aia care s-a facut prin FDI, nu tin minte pe de rost, dar 

nici nu mai are importanta! La nivelul proiectului nostru, aceasta strada a fost evaluata la 

1.333.300 lei, nu se mai face, s-a dat jos suma aferenta.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “Si cu acest proiect de hotarare se deblocheaza 

Programul „Anghel Saligny”?” 

        Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „ Este convenit cu Ministerul, de asta 

am si introdus suplimentar acest proiect de hotarare pe ordinea de zi a sedintei de astazi.” 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:„Se face act 

aditional la contractul de finantare.” 

         Domnul Dumăscu Emanoel–sef Serviciu Tehnic: „Exact, se face act aditional la 

contractul de finantare , si se continua proiectul.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Da,am inteles!” 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza  : Multumim pentru explicatii, 

supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian 
nu și-a exprimat votul,  

nu era conectat  la platforma online de videoconferință 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 
- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  
X 

foloseste o platforma online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată cu 17 

voturi pentru). Domnul  consilier local Cocuz Adrian   nu și-a exprimat votul, nu era conectat  la 

platforma online de videoconferință. 
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           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan -  viceprimarul  municipiului Husi : Va 

multumim frumos! 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Patrașcu Luiza : Va multumim frumos ! 

Declar închise lucrările  ședinței  ordinare  a Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  

din data de  24  iulie  2024 . 

              

 
 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                        SECRETAR GENERAL ,   

              Luiza Patrașcu                                                            jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 

 

 
 

      Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


